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Gea van Essen nieuwe griffier 
per 1 november 2025 

De raad van de gemeente 
Vlieland heeft in haar 
vergadering van 7 juli 2025 
Gea van Essen aangewezen 
als nieuwe griffier per 1 
november 2025 
Gea van Essen (61) woont op 
Terschelling waar ze recentelijk 
wethouder was. Daarvoor 
heeft ze ruime ervaring 
opgedaan in de ambtelijke 
organisatie van diverse 
waddengemeentes. 
Gea: ‘Ik ben blij dat ik voor dit 
mooie buureiland mag werken in de functie van raadsgriffier. 
Alles wat ik doe, doe ik met gedrevenheid, en met hart en ziel, in 
verbinding met mijn directe omgeving.’ 
Gea van Essen volgt Magda Brinksma op die in november met 
prepensioen gaat. 
 
 

 
 

Fietsvrije Dorpsstraat 
Het is inmiddels echt hoogseizoen en dus topdrukte. In 

juli en augustus geldt het fietsenverbod in de Dorpsstraat. Dat 
betekent dat je tussen 11.00 en 18.00 uur niet mag fietsen in de 
Dorpsstraat en je fiets er ook niet mag parkeren. Zo zorgen we 
ervoor dat voetgangers, oud en jong, meer ruimte krijgen en 
zich veiliger kunnen verplaatsen in de Dorpsstraat. 
 

Alternatieve route 
Moet je in het dorp van west naar oost? Je kunt nu over het 
prachtige fietspad aan de wadkant van de dijk. Eventueel kun je 
ook aan de dorpskant onderlangs de dijk fietsen. Houd dan wel 
rekening met de voetgangers die uit de gloppen of de 
achtertuinen kunnen komen. 
En houd er rekening mee dat dit een calamiteiten pad is, dat te 
allen tijde toegankelijk moet zijn voor hulpdiensten. 
 

Flyers en posters af te halen 
Ondernemers die dat willen kunnen flyers of een A5-poster over 
de fietsvrije Dorpsstraat afhalen bij de balie van het 
gemeentehuis.  
 

Bekendmakingen 
Ingekomen aanvragen reguliere 

omgevingsvergunningen 
Burgemeester en wethouders maken bekend dat de volgende 
aanvragen reguliere omgevingsvergunningen zijn ingekomen: 
voor bouwen 
 Voor de verbouw van het bestaande hotel op het perceel 

Havenweg 1 te Vlieland (ingekomen 11 juli 2025).  
voor bouwen in het beschermd dorpsgezicht 
 Voor het schilderen van de voorgevel van het pand 

Dorpsstraat 71 te Vlieland (ingekomen 14 juli 2025).  
Wilt u meer informatie over deze aanvraag dan kunt u contact 
opnemen met Bouw- en woningtoezicht, telefoon 06-11747818, 
e-mail: bwt@vlieland.nl. 
 
 

Bericht van de 
buurtwelzijnswerker 

Volgende week dinsdag, 22 juli, is er geen inloopspreekuur van 
buurtwelzijnswerker Albert Jan van de Belt. Hij is wel van 
dinsdag tot en met donderdag telefonisch of per mail 
bereikbaar: telefoon: 06 1524 9717 | Mail: aj.vd.belt@vlieland.nl 
 
 

Binnenkijken bij de gemeente 
We hebben (bijna) al onze medewerkers al eens 

voorgesteld in deze nieuwsbrief. Maar wat doet iedereen nu 
precies? In deze serie zullen ze wat uitgebreider vertellen welke 
werkzaamheden er bij hun functie horen en hoe een normale 
werkdag eruit ziet. Deze week: 
 

Laura Scholten, 

beleidsadviseur fysieke  

leefomgeving en 
projecten 
 
Hoi, ik ben Laura Scholten, 29 jaar. 
Ik werk sinds januari 2023 bij de 
gemeente Vlieland, 32 uur per 
week. Ik ben van maandag tot en 
met donderdag in het 
gemeentehuis.  
 

Mijn werk 
Ik ben onder andere verantwoordelijk voor alle milieuzaken op 
het eiland, hierbij werk ik nauw samen met de FUMO en alle 
andere Friese gemeenten. Hiervoor neem ik ook deel aan het 
VTH (Vergunningverlening, Toezicht en Handhaving) 
management overleg Friesland breed. Ook houd ik me bezig 
met het beleid rondom afval. Verder ben ik verantwoordelijk 
voor de exploitatie van de gebouwen en woningen in Boswijk, 
en ben ik projectleider van het project “oude bibliotheek”.  
Sinds kort ben ik ook beveiligingsfunctionaris, waarbij ik 
steekproefsgewijs controles ga uitvoeren bij de afdeling 
Burgerzaken, om de veiligheid te waarborgen en fraude tegen 
te gaan.  
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Opleiding en ervaring 
Ik heb International Hospitality Management gestudeerd aan 
Stenden Hogeschool Leeuwarden, ook wel bekend als Hogere 
Hotel school. Hierna heb ik een aantal jaren gewerkt als 
hotelmanager in binnen- en buitenland. Doordat ik in die periode 
twee keer betrokken ben geweest bij de bouw en opening van 
een nieuw hotel ontstond mijn interesse in de bouw.  
Nadat ik anderhalf jaar als werkvoorbereider heb gewerkt ben ik 
gestart bij de gemeente Vlieland als projectmedewerker. Mijn 
eerste taak was alle opleverpunten van Boswijk zo snel mogelijk 
afronden.  
 
Na een halfjaar heb ik gesolliciteerd op mijn huidige functie, 
waarbij ik een uitgebreider takenpakket heb. Ik houd ervan om 
zaken te regelen, praktische oplossingen te bedenken en te 
zorgen voor tevreden burgers. Ik kan mijn ervaring vanuit de 
gastvrijheidssector, de bouw en de commerciële sector goed 
toepassen in mijn huidige werk als ambtenaar.  
 

Dagelijkse werkzaamheden 
Iedere dag is anders, dat maakt het leuk en afwisselend. Naast 
structurele overleggen vindt er ook veel overleg aan mijn bureau 
plaats. Ik vind het belangrijk om een mail zo snel mogelijk te 
beantwoorden en probeer dit ook trouw te doen. Ik controleer 
facturen, de huuropbrengsten en de warmte-inkomsten van 
Boswijk en ik beheer diverse budgetten.  
 
Al geruime tijd werken we aan een nieuw plan voor de 
afvalinzameling. We zijn nu bezig om vanuit de Regio Deal een 
verkenning te starten op dit gebied, hierbij betrekken we ook de 
ondernemers van het eiland. Hopelijk komen we samen tot een 
circulaire, efficiënte en financieel aantrekkelijke oplossing.  
Daarnaast loopt het project “de oude bibliotheek” waar 
WoonFriesland sociale huurappartementen gaat ontwikkelen. 
Op dit moment een hot topic in het dorp, dat geeft een extra 
boost om scherp te zijn en zorgvuldig te werken.  
 
Voor Boswijk heb ik ook veel te maken met WoonFriesland. 
Maandelijks word ik op de hoogte gehouden van de gemelde 
storingen/klachten in de woningen en we overleggen periodiek. 
Voor het welzijnsgebouw en de Ton regel ik de 
huurovereenkomsten, een aantal technische zaken en het 
onderhoud.  
 
Ik maak ook onderdeel uit van onze “omgevingstafel”, dit 
betekent dat alle bouwvergunningsaanvragen rondgestuurd 
worden naar een aantal collega’s en dat we dan allemaal vanuit 
onze eigen expertise naar de aanvraag en de tekeningen kijken. 
In mijn geval let ik op milieu gerelateerde zaken, bijvoorbeeld 
grondverzet.  
 
De aangetroffen waarden van PFAS in onze 
rioolwaterzuiveringsinstallatie houden me ook al geruime tijd 
bezig. Inmiddels hebben we diverse metingen verricht en leer ik 
elke dag meer over PFAS. Hierin trek ik op met de andere 
Friese gemeenten, de FUMO en het Wetterskip, omdat dit niet 
alleen op Vlieland speelt.  
 

Samenwerking en contacten 
Op het gebied van afval heb ik veel contact met de mannen van 
de buitendienst, zij weten tenslotte in de praktijk wat werkt en 
wat niet werkt. We zijn onlangs naar een beurs geweest waarbij 
we veel ideeën hebben opgedaan. Binnen het gemeentehuis 
werk ik met veel collega’s samen en heb ik regelmatig overleg 
met de portefeuillehouders. Eigenlijk heb ik met iedereen wel 
contact, dat vind ik ook belangrijk en leuk aan mijn werk. Met 
inwoners gaan de contacten vaak over Boswijk, maar ook 
milieugerelateerde zaken zoals geur- of geluidsoverlast op het 
eiland komen aan bod.  
 

Tot slot 
Het leuke aan werken bij de gemeente Vlieland is de diversiteit, 
je hebt meerdere taken en verantwoordelijkheden. Het lastige is 
soms de bureaucratie maar hoe langer ik hier werk, hoe meer ik 
in ben gaan zien dat dit niet zonder reden is. We werken met 
een heel gezellig team, we spreken ook regelmatig na het werk 
af voor een etentje of een activiteit. Ik denk dat het belangrijk is 
dat eilanders solliciteren bij ons, ook al heb je niet de juiste 
papieren, als je instelling goed is en je bereid bent om te leren, 
dan kom je er wel!  
 
 

Eilandfotograaf foto juni 
 

Op 1 juni 2024 werd Gerard Koster Joenje voor drie jaar 
benoemd tot Eilandfotograaf, als aanvulling op de Eilanddichter 
en Eilandschilder.  
Gedurende deze drie jaar levert Gerard elke maand een foto 
aan bij de gemeente Vlieland. Voor de maand juni was dat deze 
foto van een lepelaar.  
 

 
 
“De lepelaar hoort bij Vlieland en is een vaste waarde op het 
eiland. Ieder jaar komen ze terug om hier te broeden. Soms heb 
je het geluk dat er één recht op je af komt vliegen en niet gelijk 
doorheeft dat er een fotograaf ligt met een telelens.” 
 
Wil je de foto beter bekijken? Deze foto en die 
van de vorige maanden zijn te bekijken op de 
website van de gemeente: 
https://www.vlieland.nl/fotos-eilandfotograaf of 
scan de QR-code. 
 


